
Notulen vergadering PB op maandag 17 januari 2022 

 
1.   Opening 

 

2.   Mededelingen 

      Brieven van ING en KvK  m.b.t. UBO registratie bestuursleden. 

 

3.   Verslag vorige vergadering 

      Goedgekeurd. 

 

4.   ALV 

      Uitgesteld vanwege coronamaatregelen. 

      Op de volgende vergadering in februari bekijken we de mogelijkheid van een vergadering in 

      maart/april. 

 

5.  Inwonersvertegenwoordiging WW 

      We nemen contact op (Irene) met de PB 's van Ossenzijl en wetering. 

      Een toegezegd overleg in het 4e kwartaal is uitgebleven en de contactpersonen laten niets     

      van zich horen. 

 

6.   Laadpaal. 

      Niets over gehoord. 

 

7.   Kalenbergerpad 

      Geen ontwikkelingen. 

 

8.   Situatie weg Zuid 

      Borden zouden al lang klaar staan, maar niets over gehoord. Irene neemt hierover contact op   

      met Kor van der Velde. 

 

9.   Renovatie drie bruggen 

      Na uitstel hiervan naar de nazomer/herfstvakantie/begin januari, hebben wij hier niets meer 

      over vernomen. Irene neemt contact op met Kor van der Velde. 

 

10.  Steunmast 

       Geregeld tot aan de advocaat. 

      Gemeente stuurt hierover bericht aan de bewoners. 

 

11.  Rondvraag 

       N.a.v. onze brief aan de bewoners heeft Helen contact gehad met Peter de Haan (Kalenberg 

       noord). Helen gaat in de statuten kijken of hij in aanmerking kan komen voor een bestuurs- 

       functie aangezien hij (nog) geen vaste inwoner is van Kalenberg. 

        

       Helen stelt voor om de kascommissie van vorig jaar (Margriet Wegstapel en Thom de Vries) 

       nog een keer te vragen voor de kascontrole. We stemmen hiermee in. 

  

       Volgende vergadering gepland op maandag 7 februari bij Gerrit. 

          

 

 


